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BRM.0002.13.2019 

 P r o t o k ó ł  nr  XVIII/2019 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 25 listopada 2019 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

............................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 930 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał.  
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Sekretarz obrad:  Jacek Tarczewski 

Na sesji nieobecny byli radni:  Damian Polak, Lidia Stolarska. 

Podczas sesji radny Andrzej Kujawa złożył ślubowanie (ad.11) 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

Wysoka Rado, w związku z wnioskami Prezydenta Miasta Inowrocławia, dotyczącymi 

umieszczenia w porządku obrad dzisiejszej sesji 3 dodatkowych projektów uchwał 

(projekty uchwał zostały przekazany radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej 

oraz do skrzynek na korespondencję dniu 20 listopada), proponuję dokonanie zmian 

w porządku obrad i dodanie trzech punktów. 

 

1. Pierwszy z punktów to: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 r.  

 

Głosowanie  1 - za przyjęciem zmiany porządku obrad: 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 

 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 6 porządku obrad.  

 

2. Drugi z punktów to: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-

2032.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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Głosowanie  2 - za przyjęciem zmiany porządku obrad: 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 

 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 7 porządku obrad.  

 

3. Trzeci z punktów to: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Miasta Inowrocławia na lata 2017-2021.  

 

Głosowanie  3 - za przyjęciem zmiany porządku obrad: 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 

 

Przegłosowaną zmianę, po uwzględnieniu zmiany numeracji punktów spowodowaną 

wprowadzeniem poprzednich punktów,  proszę umieścić w punkcie 12 porządku obrad.  

 

Tym samym w pozostałych punktach porządku obrad ulegnie zmianie numeracja. 
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

uwzględniającym przegłosowane zmiany. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032: 

− jak w punkcie 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2020 r. 

Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie: 

− wystąpienie Pełnomocnika ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu 

„Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Zastępcy Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz 

częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat: 

− jak w punkcie 9. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Dróg i Transportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia na lata 

2017-2021. 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Lokalowej, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami. 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli 

przeprowadzonej w zakresie zakupów dokonanych przez Bibliotekę Miejską im. 

Jana Kasprowicza w Inowrocławiu w 2018 r. : 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi:  

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 
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− głosowanie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały, zgłoszonego przez członków Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość, w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Inowrocław 

konsultacji społecznych w sprawie Inowrocławskiego Budżetu Obywatelskiego jako 

części budżetu Gminy Miasta Inowrocławia na rok 2020: 

− wystąpienie przedstawiciela wnioskodawców, 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

17. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

18. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Dobromir Szymański – sekretarz obrad XVII sesji Rady Miejskiej: 

Poinformował, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie  4 - Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

Ad 4.  Wybór sekretarza obrad: 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Jacka Tarczewskiego. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 5  -  Wybór sekretarza obrad (Jacek Tarczewski):  
 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Jacek Tarczewski. 
 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia (informacja stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do Informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 9  

do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

Autopoprawka na str. 4 zał. nr 1 poz. w rozdziale 70005 §0760 wpisać kwotę 53 250,57 

zł, podsumowanie kwoty 167 250,57 zł, na str. 24 ostatnia pozycja wpisać zakup 

rusztowania „jezdnego”. Str. 26 w pkt.  8 zmieniamy kwotę 50 000 zł na kwotę 53 250, 

57 zł. Str. 31 wykreślamy pkt 42.    
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:   

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do 

głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/175/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 
 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032 (projekt uchwały 

stanowi  załącznik nr 12 do protokołu). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 
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Wynik głosowania: za -  15, przeciw – 5, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 13 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/176/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

w 2020 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 15 do 

protokołu).  

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały. 

 

Maria Żukowska - Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

W § 13 ostatni wiersz jest zapis: „ żadna organizacja pozarządowa nie wyraziła opinii    

o projekcie programu”. W tym projekcie mówi się, że były konsultacje. Na czym te 

konsultacje polegały, skoro żadna organizacja nie wyraziła swoich opinii? Można było 

zmotywować te organizacje, skoro mamy powierzyć im środki do wykonywania zadań. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

W § 13 jest przytoczona uchwała Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie sposobu 

konsultowania z Radą działalności pożytku publicznego lub organizacjami 

pozarządowymi. W mieście nie działa Rada Pożytku Publicznego, takie konsultacje 

przeprowadzane są z organizacjami pozarządowymi. W tej uchwale określone są 

sposoby konsultacji z tymi podmiotami. Jednym ze sposobów jest pisemne wyrażenie 

swojej opinii na temat programu. Informacja o konsultacjach była zamieszczona na 

stronie internetowej wraz z formularzem konsultacyjnym. Każda z organizacji miała 

możliwość wypowiedzenia się, skierowania na Pana Prezydenta swoich uwag do tego 

programu. Termin dwutygodniowy był wystarczający, aby zapoznać się z tym 

programem. W poprzednich latach organizacje pozarządowe nie wnosiły żadnych uwag.      
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
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Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

w 2020 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/177/2019 w sprawie rocznego 

programu współpracy w 2020 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu       

„Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 18 do 

protokołu).  

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały. 

 

Maria Żukowska – zastępca Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

  

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Koszt pobytu powinien być wymieniony w uzasadnieniu. Uzasadnienie jest częścią 

uchwały i to wyjaśnia korzystającym z tego i osób którzy będą z tego korzystać jasną       

i klarowną sytuację.  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw społecznych i Promocji Zdrowia: 

Ja nie widzę takiej potrzeby, żeby tutaj określać koszt, ponieważ we wszystkich 

sprawozdaniach finansowych, które są państwu przekazywane te koszty są. Mówimy tu 

o wzroście średniego kosztu i trudno się odnieść do indywidualnej osoby, ponieważ są 

to koszty ogólne. Tabela reguluje indywidualną odpłatę, koszty które ja Państwu podaję 

są to koszty ogólne, które ponosi placówka.      
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu Dziennego Pobytu 

„Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu. 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/178/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu 

Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” w Inowrocławiu.   

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym 

jest Miasto Inowrocław, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz 

częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 

21 do protokołu).  

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały. 

 

Maria Żukowska – zastępca Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
  
Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Marcin Wroński, Maciej Basiński. 
 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Chcecie Państwo podnieść za pobyt w żłobku o 0,50 zł za każdą godzinę. Średnio 

dziecko w żłobku przebywa 10 godzin dziennie. Podwyżka będzie wynosiła ok 100 zł 

miesięcznie. Z jednej strony mamy programy, które mają pomóc osobą, które mają 

dzieci np. 500+ w tym od paru miesięcy ten program obejmuje również pierwsze 

dziecko, czyli Rząd daje te 500 zł, a my te pieniądze zabieramy z portfela rodziców. 

W Inowrocławiu mamy społeczeństwo, które się starzeje. Ilość zgonów przewyższa 

ilość urodzin w naszym mieście. Powinniśmy stwarzać jak najlepsze warunki dla osób, 

które chcą mieć dzieci, posiadają dzieci. Klub Prawa i Sprawiedliwości nie będzie za 

podwyższeniem opłat.  
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Maciej Basiński – radny RMI: 

Głównym naszym problemem jest demografia. Rząd robi wszystko, aby dzietność się 

zwiększała i my jako Miasto powinniśmy pomagać rodzicom, którzy chcą mieć dzieci. 

Powinniśmy nawet obniżać koszty. Pan Naczelnik mówi, że to 73,00 zł miesięcznie, ale 

koszty w skali roku to prawie 900 zł. Róbmy wszystko, aby pomagać młodym 

małżeństwom.  
 

Grzegorz Gąsiorek –Naczelnik Wydziału Spraw społecznych i Promocji Zdrowia: 

Proszę zwrócić uwagę, że pensja minimalna w 2012 r. wynosiła 1500 zł, a 2020 r. 

wynosić będzie 2600 zł.    
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę pamiętać o okresie, w jakim ta stawka nie była waloryzowana tj. od 7 lat. Żłobek 

to są koszty utrzymania. W przyszłym roku wzrastają koszty energii. Dzisiaj prasa 

podała, że koszty również wzrosną dla gospodarstw domowych. Przed wyborami było 

obiecywane, że będzie ta stawka zamrożona, w tej chwili nie wiemy ile wzrośnie.            

Wiemy, że ok 40% minimum wzrosną ceny dla podmiotów, więc koszty utrzymania 

żłobka też wzrosną. Jest to sytuacja wynikająca z realiów ekonomicznych.  
     
Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz 

częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat.    

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 6, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/179/2019 uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, dla którego 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, maksymalnej opłaty za wyżywienie 

dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat.    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad punktu złożenie ślubowania 

przez radnego.   
 

Głosowanie  11 – nad zmianą w porządku obrad i wprowadzeniem punktu: Złożenie 

ślubowania przez radnego: 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 24 do protokołu. 
 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 11 porządku obrad.  

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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Ad 11. Złożenie ślubowania przez radnego. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, zgodnie z artykułem 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, 

przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. 
 

Zanim przystąpimy do ślubowania pragnę poinformować, że: 
 

1) Postanowieniem numer 163/19 z dnia 20 listopada 2019 r. w sprawie obsadzenia 

mandatu radnego – Komisarz Wyborczy w Bydgoszczy II postanowił, że w związku ze 

stwierdzonym wygaśnięciem mandatu radnej Rady Miejskiej Inowrocławia pani 

Magdaleny Łośko na jej miejsce wstępuje pan Andrzej Kujawa. 
 

Wysoka Rado, odczytam teraz rotę ślubowania, a następnie radny Andrzej Kujawa 

podejdzie do mównicy i potwierdzi wolę złożenia ślubowania wypowiadając słowo 

„Ślubuję”. 
 

Informuję również, że po słowie „Ślubuję”, radny może wypowiedzieć sentencję:  

„Tak mi dopomóż Bóg”. 
 

Przystępujemy zatem do ślubowania. 
 

Proszę wszystkich o powstanie. Odczytam rotę ślubowania. 

 „WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ, 

ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE OBOWIĄZKI RADNEGO SPRAWOWAĆ GODNIE, 

RZETELNIE I UCZCIWIE, MAJĄC NA WZGLĘDZIE DOBRO MOJEJ 

GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW” 
 

Andrzej Kujawa – radny RMI: 
 

Ślubuję. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Dziękuję bardzo. Gratuluję i stwierdzam, że radny, który złożył ślubowanie objął 

mandat radnego Rady Miejskiej Inowrocławia i tym samym uzyskał prawa i obowiązki 

radnego.  

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 25 do protokołu).  

Bogusława Mikołajczak –Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Maria Żukowska –Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja Strategii i Promocji Miasta pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Radny wniósł o dokonanie poprawki § 3 uchwały jak również w uzasadnieniu.  

Wskazał, iż Kujawsko-Pomorskie pisze się bez spacji.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto 

Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.   

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 26 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/180/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto Inowrocław oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków.    

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27  do protokołu. 

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 

Inowrocławia na lata 2017-2021 (projekt uchwały stanowi  załącznik nr 28 do 

protokołu).  

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Jacek Tarczewski, Maciej Basiński, Marcin Wroński. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Co to jest za sformułowanie „dopasowanie”. Czy są to zbyt duże lokale, 

nieodpowiednie możliwości finansowe? Nie może takie coś być w uchwale, to wymaga 
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modyfikacji. Trudno, aby ktoś kto zapozna się z uchwałą zrozumiał o co chodzi. Czy 

nie dajemy zbyt dużej swobody do działania w tym zakresie Panu Prezydentowi, który 

w drodze zarządzenia daje zgodę na uregulowanie zaległości czynszowych? Jest już 

dokument w obiegu, który te rzeczy reguluje. Dla mnie jest też kuriozum, że dzielimy 

lokale, jak za czasów minionych. Lokale najpierw podzielić i przedłożyć je, jako zasób.   

       

Maciej Basiński – radny RMI: 

Dziwi mnie argument, że podwyżki dawno nie było. Nie można potrzeć na to, czy 

podwyżka była dawno czy też niedawno temu. Szukajmy takich rozwiązań, aby tych 

podwyżek nie było.    

 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Na ogół jest tak, że mieszkania komunalne są tańsze niż mieszkania od właścicieli 

prywatnych. Mieszkania komunalne zawsze powinny być na tańsze niż na wolnym 

rynku. Miesiąc temu na sesji zadałam pytanie, ile jest mieszkań w Inowrocławiu, które 

nie posiadają wlanej toalety lub posiadają toaletę poza budynkiem. Niestety nie 

otrzymałem odpowiedzi na sesji. Zobowiązałem Panią Naczelnik do pisemnej 

odpowiedzi. Do dnia dzisiejszego nie otrzymałem również odpowiedzi na piśmie. To 

jest bardzo ważne, ponieważ mieszkańcy zwracają się do radnych o opinie stanu 

technicznego mieszkań komunalnych, które są w zasobie mieszkaniowym. Ta 

odpowiedź jest bardzo ważna i dawałaby nam obraz w naszym mieście.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Radni nie maja żadnego prawa, aby zobowiązywać pracowników do czegośkolwiek. 

Jednym organem, który może do czegoś ich zobowiązać jest Prezydent Miasta 

Inowrocławia.   

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Nieprawdą jest, że mieszkania w zasobach prywatnych są tańsze, jeżeli chodzi o zasoby 

mieszkaniowe Miasta Inowrocławia. Mamy rozeznanie, przyjmujemy co wtorek 

interesantów i mieszkańcy proszą o mieszkania komunalne, ponieważ obecnie 

mieszkają w mieszkaniach prywatnych, a tam czynsz jest za wysoki. Mamy aktualnie 

stawkę 5,61 zł i od tej stawki są też czynniki podwyższające, ale też obniżające tą 

stawkę. Mieszkańcy naszego miasta mieszkają w lokalach socjalnych, gdzie stawka 

obecnie wynosi 2,25 zł. Proszę nie wprowadzać w błąd, bo to jest nieprawda.   

 

Marcin Wroński – radny RMI: 

W którym momencie ktoś powiedział, że mieszkania od właścicieli prywatnych są 

w Inowrocławiu tańsze od mieszkań komunalnych. Proszę nie wprowadzać w błąd 

osób, które oglądają sesję.  

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Czynsz w mieszkaniach komunalnych jest tańszy od czynszu w mieszkaniach 

prywatnych.     
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Inowrocławia na lata 2017-

2021.   

Wynik głosowania: za -  14, przeciw – 6, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 29 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/181/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 

Inowrocławia na lata 2017-2021.    

Uchwała stanowi załącznik nr 30  do protokołu. 

 

Przewodniczący RMI  udzielił głosu Prezydentowi Miasta Inowrocławia. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta: 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Jacka Tarczewskiego dotyczącej pisowni nazwy 

województwa Kujawsko-Pomorskiego. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta udostępniono 

na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Na pewno to sprawdzę… 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta: 

Używamy „myślnika” tak jak jest zapisane w projekcie uchwały. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z kontroli przeprowadzonej w zakresie zakupów dokonanych przez Bibliotekę 

Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu w 2018 r.  (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 31 do protokołu).  
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
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Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli 

przeprowadzonej w zakresie zakupów dokonanych przez Bibliotekę Miejską im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu w 2018 r.   

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 32 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/182/2019 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z kontroli przeprowadzonej w zakresie zakupów dokonanych przez 

Bibliotekę Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu w 2018 r.    
 

Uchwała stanowi załącznik nr 33  do protokołu. 
 

Ad 15. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt 

uchwały stanowi  załącznik nr 34  do protokołu). 
 

Danuta Jaskulska  – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. Wniosła o uznanie skargi za bezzasadną.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 
 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i uznaniem jej za 

bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  13, przeciw – 1, wstrzym. się – 5. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 35 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/183/2019 w sprawie 

rozpatrzenia skargi.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 36  do protokołu. 

 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały, zgłoszonego przez członków Klubu 

Radnych Prawo i Sprawiedliwość, w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta 

Inowrocław konsultacji społecznych w sprawie Inowrocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Miasta Inowrocławia na rok 2020. 

(projekt uchwały stanowi  załącznik nr 37 do protokołu). 
 

Marcin Wroński – Przedstawiciel wnioskodawców uchwały: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Projekt uchwały został złożony przez Klub Radnych, został on zakwalifikowany do 
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dalszego procedowania jako projekt dotyczący grupy radnych. Projekt został 

przekazany Prezydentowi celem zaopiniowania. Opinia wpłynęła do Biura Rady 

Miejskiej w dniu 30 lipca 2019 r. Prezydent wykazał w tej opinii do przedmiotowego 

projektu 3 zapisy, które są przekroczeniem delegacji ustawowej. Przewodniczący Rady 

wystąpił o wydanie opinii prawnej. W opinii wykazano wątpliwości w powodu braku 

wielu uregulowań prawnych, przekroczenie delegacji ustawowej i wchodzenia               

w kompetencje innego organu. Opinia wskazała również, że równolegle z złożonym 

projektem, powinien być przedłożony projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 

XXVIII/237/2012 z dnia 26 stycznia 2012 r. określający zasady i tryb przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Miasta Inowrocławia… 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Maciej Basiński, Marcin Wroński. 

 

Maciej Basiński – radny RMI: 

Wyszliśmy z takim projektem, ponieważ w maju 2019 r. Pan Prezydent niejako 

zablokował Budżet Obywatelski. Stwierdzając, że Rząd wprowadził przepisy które 

narzucają szereg niekorzystnych rozwiązań, dlatego Budżetu Obywatelskiego nie 

będzie. Budżet Obywatelski jest demokratycznym procesem, w którym mieszkańcy 

współdecydują o wydatkach publicznych w mieście. Według nas został zablokowany 

demokratyczny proces. Skoro Rząd wprowadził tak niekorzystne przepisy to wydawało 

by się, że wprowadził to w całym kraju. W Toruniu na Budżet Obywatelski 

przeznaczono 7,5 miliona złotych, w Bydgoszczy 16 milionów złotych, Włocławek 

4 miliony złotych, Grudziądz 3 miliony złotych. Wyszliśmy z taką inicjatywą, ponieważ 

w Inowrocławiu Budżet Obywatelski powinien być.  
 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Chcę Państwa zachęcić do poparcia. Budżet Obywatelski w Inowrocławiu również 

powinien być. Mieszkańcy powinny czuć, że współdecydują o decyzjach, które 

zapadają w mieście. Miasto jest własnością obywateli, mieszkańców, a nie Prezydenta 

czy urzędników. Powinniśmy być za tym, aby Budżet Obywatelski w Inowrocławiu 

funkcjonował. Jesteśmy jedynym miastem prezydenckim, gdzie nie ma Budżetu 

Obywatelskiego. Mamy zmniejszone wpływy z PIT czy CIT, ale to dotyczy każdego 

miasta nie tylko Inowrocławia. A budżet w Bydgoszczy jest rekordowy 16 milionów 

złotych. Powinniśmy brać z niej przykład.   

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wymienione miasta tworzą Budżet Obywatelski, bo tego typu miasta są zobligowane 

ustawowo do jego tworzenia. Natomiast Miasto Inowrocław takiego obowiązku nie ma. 

My nie jesteśmy przeciwni Budżetowi Obywatelskiemu, tylko nie można wprowadzić 

tej inicjatywy ze względu na to, że jest ona obarczona jako projekt uchwały wieloma 

błędami prawnymi i merytorycznymi, ale przede wszystkim jest niemożliwa do 

zrealizowania w przyszłym roku.           
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta 

Inowrocław konsultacji społecznych w sprawie Inowrocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Miasta Inowrocławia na rok 2020.   

Wynik głosowania: za -  7, przeciw – 13, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 38 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia nie podjęła uchwały. 

 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia (projekt uchwały stanowi  

załącznik nr 39 do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Uchwałą nr I/2/2018 z dnia 16 listopada 2018 r., Rada Miejska Inowrocławia 

stwierdziła, że m.in. radna Magdalena Łośko została wybrana na funkcję 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Inowrocławia. Postanowieniem nr 159/2019  

z dnia 23 października 2019 r. Komisarz Wyborczy w Bydgoszczy II stwierdził 

wygaśnięcie mandatu radnej Rady Miejskiej Inowrocławia Magdaleny Łośko. 
 

Przystępujemy zatem do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Klub Prawa i Sprawiedliwości do dnia dzisiejszego nie miał swojego przedstawiciela 

w prezydium Rady Miejskiej ... 

Na wiceprzewodniczącego chcielibyśmy zgłosić radnego Macieja Basińskiego. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 

 

Maciej Basiński – radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Marcina Wrońskiego, dotyczącej wyboru 

wiceprzewodniczących. 
 

nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
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Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Zgłaszam kandydaturę radnej Marii Żukowskiej.   
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy pani radna wyraża zgodę? 

 

Maria Żukowska – radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, zamykam listę kandydatów. 
 

Szanowni Państwo, w celu dokonania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

należy wybrać 5-osobową komisję skrutacyjną. 

 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Przewodniczącego Rady 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

W celu dokonania wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, powołano komisję 

skrutacyjną w składzie: 
 

1. Jan Gaj. 

2. Danuta Jaskulska. 

3. Andrzej Kujawa. 

4. Grzegorz Piński. 

5. Dobromir Szymański. 

 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do komisji skrutacyjnej. 

 

Głosowanie 17 - Wybór komisji skrutacyjnej. 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 40 do protokołu. 

 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RMI: 

Ogłaszam przerwę na przygotowanie kart do głosowania. 

 

po przerwie. 

 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RMI: 

Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o objaśnienie zasad głosowania zgodnie 

ze Statutem Miasta. 

 
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32316
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Jan Gaj – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytał informację o sposobie głosowania i warunkach ważności głosu w głosowaniu 

na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RMI: 

Proszę Komisję skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytał w kolejności alfabetycznej z listy 

obecności obecnych na sesji radnych, a członek Komisji rozdał karty do głosowania. 

 

Karty do głosowania po oddaniu głosu zostały wrzucone przez radnych do urny.   
 

 

Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego. 
 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RMI: 

Ogłaszam przerwę na czas obliczenia przez komisję skrutacyjną  

głosów i podanie wyników głosowania. 
 

po przerwie 
 

Jan Gaj – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej: 

Odczytał protokół z przebiegu głosowania wraz z wynikami głosowania. 

(załącznik nr 41  do protokołu). 
 

Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący RMI: 

Na podstawie odczytanego protokołu stwierdzam, że radna pani Maria Żukowska 

została wybrana na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej. 
 

W związku z dokonanym wyborem proszę o uzupełnienie projektu uchwały i wpisanie:  

W § 1 punkt pierwszy otrzymuje brzmienie: 

1) Stwierdza się, że na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Inowrocławia 

została wybrana radna Maria Żukowska. 

W § 1 punkt drugi otrzymuje brzmienie: 

2) w § 1 w pkt. 2 uchwały nr I/2/2018 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 19 

listopada 2018 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Inowrocławia, wprowadza się zmianę polegającą na tym, że w miejsce radnej 

Magdaleny Łośko wchodzi: „2) Maria Żukowska,”.  

 

Otwieram punkt zapytania i dyskusja nad projektem uchwały.  

 

Nie było. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
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Głosowanie 18 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 

Wynik głosowania: za -  19, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 42 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XVIII/184/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 43  do protokołu. 

 

Ad 18. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 

 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Radny zaproponował, aby zmienić kolorystykę wyników głosowań. 

  

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Jeżeli będzie taka możliwość zmiana kolorystki będzie wykonana.  
 

Szanowni Państwo następną sesję przewiduję na dzień 16 grudnia 2019 r. Materiały na 

sesję w statutowym terminie będą do odbioru w skrzynkach na korespondencję oraz 

zostaną przesłane drogą elektroniczną na adresy e-mail. 
 

Chciałbym również poinformować Państwa, że w dniu 13 listopada 2019 r. do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia wpłynęło pismo od Prezydenta Miasta 

Inowrocławia Ryszarda Brejzy, dotyczące nieprawidłowości co do sposobu i formy 

składania interpelacji i zapytań radnych Rady Miejskiej Inowrocławia. Przypominam 

radnym, aby interpelacje składane były zgodnie z art. 24 ustawy o samorządzie 

gminnym. Według ww. przepisów interpelacja dotyczyć powinna spraw o istotnym 

znaczeniu dla gminy, zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej 

przedmiotem oraz wynikających z niej pytań. Właściwą formą składania interpelacji 

jest forma pisemna. Składane przez radnych interpelacje często odbiegają od tego 

schematu. Ponadto proszę radnych, aby zaprzestali wysyłania interpelacji w formie 

zdjęć lub skanów. Wydruki interpelacji przesłanych w takiej postaci znacznie odbiegają 

od przyjętych form korespondencji.  
 

Informuję również, że 20 listopada br. wpłynęło pismo, dotyczące przygotowywanego 

przez Gazetę Pomorską wydania „Pocztu samorządowców województwa kujawsko-

pomorskiego 1990-2023”. Wydawnictwo ma się ukazać jeszcze w br. Jeżeli radni 

wyrażają chęć, to proszę w terminie do 3 grudnia br. o dostarczenie do Biura Rady 

Miejskiej następujących informacji: imię i nazwisko, zawód, wiek, komitet z którego 

otrzymaliście Państwo mandat oraz, którą kadencję piastują mandat radnego, a także 

dostarczenie zdjęcia. Niezłożenie stosownych informacji w określonym terminie, będzie 

jednoznaczne z tym, że Państwo nie jesteście zainteresowani. Proszę również 

o dostarczenie do Biura Rady Miejskiej zdjęć do legitymacji radnego.  
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Ad 19. Zakończenie obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XVIII sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 930 do godz. 1150. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad: 

 

Jacek Tarczewski 

 

 

 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


